
 
Please return this form to the HKSF Office at Room 1009, Olympic House, 1 Stadium Path, So Kon Po, Causeway Bay, Hong 
Kong before the application deadline, together with payment. Application form without payment will not be processed. 請

於申請截止日期前，將此表格連同款項交回香港銅鑼灣掃桿埔大球場徑 1 號奧運大樓 1009 室中國香港帆船運動總會

辦事處。資料不齊或未付費的申請恕不處理。 

 

 
HKSF Pre-Entry Assessment 教練入學考核試 

Organised By: Sailing Federation of Hong Kong, China 
 

Enrolment Form 報名表 
 

Assessment Date 考核日期:                                
 
Name 中文及英文姓名: (Mr 先生/ Ms 女士/ Miss 小姐)                                
 
Age 年齡:             HKID No 香港身份證號碼:        
 
Address 通訊地址:                                                     
 
                          
 
Mobile No. 手提電話號碼:                  Email address 電郵:       
(Note: Please ensure you enter a correct working email address and mobile number. We will notify 
applicants by email 注意：請確保你輸入正確的電子郵件地址和手提電話號碼，我們將通過電子郵
件通知申請人。) 

 

Emergency contact information 緊急聯絡人資料:  
 
Name 姓名:                       Phone No. 電話號碼:                             
 
Please state qualifications and experiences of dinghy instructing: 
請列出有關帆船指導的資格和經驗： 

________________________________________________________________ 
________________________________________________________________ 
________________________________________________________________ 
 
I enclose a cheque for 付上支票 
 

 HK$1,500 (Member 會員)  
  My HKSF Membership Number is 本人的會員號碼是                
 
 HK$1,800 (Non-Member 非會員)  
 

made payable to ‘’Hong Kong Sailing Federation’’ 支票抬頭為「香港帆船運動總會」 
 
Declaration 聲明: 
 
 I declare that I can swim for at least 50 meters and do not suffer from any illness that renders me unfit for the 
above mentioned activity.  The Sailing Federation of Hong Kong, China shall not be liable for any injury or death, 
which I may suffer in this activity if the cause of injury or death is due to my own negligence or inadequacy in 
health and fitness. 我聲明我可以游泳至少 50 米，並且沒有任何使我不適合上述活動的疾病。 如因本人疏忽或健康欠佳而導
致本人在本次活動中受傷或死亡，中國香港帆船運動總會不承擔任何責任。 
 
 
 
_____________________________________________   _________________________________ 

Signature of Applicant 申請人簽名          Date 日期 
 
Note: The HKSF reserves the right to cancel the course if there are insufficient applicants. 


